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Vedlagt følger dokument på innspill fra Landbrukskontoret - ifbm prosess med ny Kommunplans arealdel i 2019.

Saker som ikke ble tatt inn i oppstartmøtereferatet, men som er relevante:
- rekkefølgebestemmelser tas inn mtp utbyggingshastighet - etappevis utbygging. og veier i området
-Høyspent gjennom området krever sikkerhetsavstand på hver side.
-"Tarmen" i sørvest reguleres som LNFR
-ungdomshuset tas inn i planområdet 
-felles avkjørsel for planområdet og ungdomshuset 
-kabelpåvisning, helst før oppstartvarsel
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